
Joanna Eichhorn: Jak długo prowadzi Pan 
swój zakład? 

Stolarz: - Prowadzę zakład od 1991 roku. 
 
Ile ludzi jest u Pana zatrudnionych? 
- Zatrudniam 2 osoby. 
 
 
 

Co Pan robi z odpadami? 
- Wykonuję meble z litego drewna, więc odpady 

są naturalne – spalam je. 
 
Gdzie składuje Pan sprzęty elektryczne  

i elektroniczne? Co Pan robi ze zużytym 
sprzętem? 

- Zużyte sprzęty elektryczne oddaję do 
utylizacji. 

 
Co Pan robi, aby Pana zakład funkcjonował 

ekologicznie? 
- Do produkcji mebli wykorzystuję tylko drewno 

lite i lakiery wodne. 
 
Co Pan myśli na temat ekologii? Jest 

potrzebna czy nie? Co dzięki niej możemy 
zdziałać? 

- Moim zdaniem działania ekologiczne są 
potrzebne, poprzez nie przyczyniamy się do 
ochrony środowiska, które w dzisiejszych czasach 
jest tak bardzo zanieczyszczone. 

 
Co pan robi, aby rozwijać ekologię? Czy 

pana zakład jest ekologiczny? 
- W celu rozwoju ekologii stosuję żarówki 

energooszczędne, w zakładzie stosuję produkty 
pochodzenia naturalnego, odpady elektryczne 
oddaję do utylizacji, sortuję śmieci. 

 
 
 

 
 

 

Z miejscowym stolarzem rozmawia  
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